
Kesäkivaa!
Kesäretki



Sisällys
Kesäkivaa!

Retkisuunnitelma
			Minun	retkisuunnitelma
			Kenen	kanssa	haluan	retkelle
			Valitsen	evääksi	retkelle
			Retkellä	me	katsomme
			Mitä	tekisimme	retkellä

Lähteet



Kesäkivaa!
Kesälomalla	on	aikaa	tehdä	asioita,	joista	pitää.
Välillä	saattaa	kuitenkin	olla	tylsää
ja	on	vaikea	keksiä	tekemistä.

Kesäkivaa-kirjasarja	auttaa	sinua	
keksimään	tekemistä.

Kirjasarjassa	on	kolme	osaa:
Kesäunelmia,	Kesälomafiilis	ja	Kesäretki.

Kesäretki-kirjan	avulla	voit	kertoa	mielipiteesi	ja	
päättää	kesälomapäivän	retkikohteen.

Voit	tehdä	kirjan	tehtäviä	yksin	tai
yhdessä	kaverin	tai	perheen	kanssa.



Retkisuunnitelma
Kesällä	on	kiva	tehdä	asioita,	joista	nauttii.
Sinulla	on	oikeus	päättää	itse,	
mitä	teet	vapaa-ajalla.

Tämä	kirja	auttaa	sinua
suunnittelemaan	oman	kesäretken.

Täytä	kirjaan	oma	suunnitelmasi.
Voit	käyttää	joko	valmiita	kuvia	tai
piirtää	tai	kirjoittaa	itse.

Oma	retkisuunnitelma	auttaa	sinua
kertomaan,	mitä	haluat	kesällä	tehdä.

Voit	tehdä	suunnitelman	yksin
tai	pyytää	avuksi	
perheenjäsenen	tai	kaverin.



______________________________

metsään															rannalle												puistoon														mökille																			oma	idea

Minun				retkisuunnitelma



_______________________________________

ystävän									vanhemmat										avustajan																koiran																				oma	idea



____________________________

makkaraa													juoman												voileivän															hedelmiä																						oma	idea



lintuja															marjoja																			kukkia															hyönteisiä																						oma	idea

Retkellä													me									katsomme ____________________________



ongimme																		uimme														valokuvaamme															suunnistamme											oma	idea

Retkellä															me																teemme ____________________________



Lähteet
Piirroskuvat	Papunetin	kuvapankki
Sergio	Palao	/	ARASAAC
Sergio	Palao	/	ARASAAC	Ei	tarvitse
apua/muokattu
Kuvako
Elina	Vanninen
Sergio	Palao	/	ARASAAC,	muokkaus	Kuvako	/
Sari	Kivimäki,	Johanna	Eskelinen
Elina	Vanninen,	muokkaus	Papunet	puisto,
mökki,	metsämarjat
Janne	Virkki
Paxtoncrafts	Charitable	Trust
Aino	Ojala

Kesäretki-kirja	on	osa	Kesäkivaa-kirjasarjaa.
Sarjan	muut	osat	ovat	Kesäunelmia
ja	Kesälomafiilis.

Kesäkivaa-sarjan	on	tehnyt
Minua	kuullaan	-hanke	yhteistyössä
Verneri.netin	kanssa.


